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Zápis z 2. jednání Komise pro bezbariérovou Prahu 1 

Rady MČ Praha 1 ze dne 5. 2. 2024 

Datum a čas konání: 5. 2. 2024 od 16:00 

Místo konání: Úřad městské části Praha 1, Vodičkova 18, jednací sál, přízemí 

Přítomni (6): Emilija RÓNOVÁ – předsedkyně, Alena JANČÍKOVÁ, Jana ŠESTAUBEROVÁ, Otakar 

PIŠTORA, Jan TOMANDL - ODB, Hana LHOTOVÁ – ODB 

Stálí hosté - přítomni (1): Jaroslav PAUR 

Tajemník komise: Tomáš ZBOŘIL 

Hosté ÚMČ P1: Ivana ANTALOVÁ (radní pro sociální věci a bezbariérovost) 

Omluveni (5): Jitka BURIANOVÁ (stálý host), Iveta HAMARNEH (stálý host), Jana TITLBACHOVÁ,  

Irena KVASNIČKOVÁ, Lucie VAVERKOVÁ 

Program: 

1. Zahájení a úvodní slovo předsedkyně KOBE RMČ P1 

2. Schválení navrženého programu 

3. Schválení ověřovatele zápisu z 2. jednání komise 

4. Schválení zápisu z 1. jednání komise 

 

5. Informace o usnesení Rady MČ Praha 1 číslo UR24_0054 ze dne 23. 01. 2024 

6. Plánovaná rekonstrukce – park Kampa 

7. Dočasné stavby na území Prahy 1 a jejich prostupnost pro handicapované 

8. Urgentní apel na urychlení stavby alespoň jedné veřejné toalety „pro všechny“ 

(tj. bezbariérové) 

9. Různé – informativní 

a. Rekonstrukce OD Kotva 
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1) Zahájení a úvodní slovo předsedkyně KOBE RMČ P1 

Jednání bylo zahájeno předsedkyní komise v 16:00 za přítomnosti 6 členů, včetně 2 odborných členů a 

dále za přítomnosti 1 stálého hosta. Jednání je proto usnášeníschopné. 

2) Schválení navrženého programu 

K navrženému programu nikdo neměl námitky. 

Hlasování: 6 PRO (0 PROTI, 0 SE ZDRŽELO) 

Usnesení č. KOBE 1/2/2024 bylo přijato. 

KOBE RMČ P1 schvaluje navržený program. 
 

3) Schválení ověřovatele zápisu 

Jako ověřovatel zápisu se přihlásil Jan Tomandl. Nikdo neměl námitky. 

Hlasování: 6 PRO (0 PROTI, 0 SE ZDRŽELO) 

Usnesení č. KOBE 2/2/2024 bylo přijato. 

KOBE RMČ P1 schvaluje jako ověřovatele Jana Tomandla.  

 

4) Schválení zápisu z 1. jednání komise 

Ke schválení byl navržen zápis z 1. jednání komise z roku 2023. Jelikož však zápis nebyl ověřovatelkou 

(Irena Kvasničková) ověřen a členové komise se k danému podkladu nedostali z důvodu technických 

problémů, bude o zápise hlasováno až po jeho ověření na příštím jednání komise. 

5) Informace o usnesení Rady MČ Praha 1 číslo UR24_0054 ze dne 23. 01. 2024 

Tajemník komise informoval členy komise o usnesení Rady MČ Praha 1 č. UR24_0054, kterým byla 

z pozice odborné členky odvolána paní Aneta Ečeková Maršálová, která již na úřadě MČ Praha 1 

nepracuje. Na její pozici byl zvolen přítomný Jan Tomandl a na pozici stálého hosta byl zvolen Jaroslav 

Paur, který je na jednání taktéž přítomný. 

Následně předsedkyně požádala nové členy, aby se v krátkosti představili.  

6) Plánovaná rekonstrukce – park Kampa 

Předsedkyně komise uvedla bod a informovala členy ohledně plánované revitalizace parku Kampa, 

která by měla park Kampa uvést do stavu, který by byl bezbariérový (mlátové povrchy, které budou 

vhodné i pro vozíčkáře). Dále byly řešeny toalety, které by měly být taktéž bezbariérové.  

7) Dočasné stavby na území Prahy 1 a jejich prostupnost pro handicapované 

Předsedkyně uvedla bod a společně s radní pro bezbariérovost Ivanou Antalovou informovala členy 

o aktuálních dočasných stavbách na území Prahy 1, které v některých případech zabírají prostor delší 

dobu než je únosné pro handicapované osoby. Dále probíhala diskuse o možnosti využití dotace 

od ministerstva pro místní rozvoj, která by byla využita pro zpřístupnění budovy úřadu MČ Praha 1, 

která je v současné době bariérová a lidé na invalidním vozíku se nemohou dostat do výtahu, 

který je velmi malý. 
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Hlasování: 6 PRO (0 PROTI, 0 SE ZDRŽELO) 

Usnesení č. KOBE 3/2/2024 bylo přijato. 

KOBE RMČ P1 doporučuje Radě MČ Praha 1 připravit projekt na zpřístupnění ÚMČ P1 pro 
handicapované osoby a využít dotace pro přístupnost MMR v roce 2025 a případně i další dotace.  

 

8) Urgentní apel na urychlení stavby alespoň jedné veřejné toalety „pro všechny“ (tj. bezbariérové) 

Předsedkyně uvedla bod s tím, že bez J. Vaculína a bez místostarostky Kateřiny Klasnové není možné 

daný bod projednán. Proto bude bod odložen, dokud nebudou k dané problematice získány další 

informace. 

9) Různé – informativní 

a. Rekonstrukce OD Kotva 

Předsedkyně uvedla informativní bod ohledně rekonstrukce obchodního domu Kotva. Členům byly 

promítnuty informace ohledně plánované rekonstrukce. I. Antalová informovala o písemné dohodě 

ohledně dodržování bezbariérové vyhlášky, která byla uzavřena mezi investorem a MČ Praha 1. 

Komise bude projekt hlídat a bude kontrolovat dodržování bezbariérové vyhlášky. 

Tajemník komise zajistí účast zástupců Generali Real Estate na jednání komise. 

 

Na závěr předsedkyně poděkovala členům za účast a ukončila jednání v 17:40. 

 

Příští jednání se bude konat dne 4. 3. 2024 od 16:00 na úřadě MČ Praha 1, Vodičkova 18, jednací 
sál v přízemí. 

 

Zapsal: Tomáš ZBOŘIL – tajemník komise v. r.    _______________________ 

 

Ověřil: Jan TOMANDL – ověřovatel zápisu v. r.    _______________________ 

 

Schválila: Emilija RÓNOVÁ – předsedkyně komise v. r.   _______________________ 


